



Secrétaire d'État
(Sport amateur)



Secretary of State
(Amateur Sport)

Ottawa, Canada K1A 0M5



Athlètes, artistes, francophones et francophiles des quatre coins du monde, bienvenue aux IV^{es} Jeux de la Francophonie!

Le Canada est fier d'accueillir cette manifestation internationale qui allie sport et culture et qui célèbre la détermination de nos sportifs et le talent de nos créateurs.

À titre de secrétaire d'État (Sport amateur), je tiens à féliciter chaleureusement les organisateurs de ces Jeux extraordinaires qui ont travaillé sans relâche pour faire de ce grand rendez-vous un succès mémorable.

Mille mercis aux nombreux bénévoles qui contribuent à faire vibrer pendant 10 jours la région d'Ottawa-Hull au rythme de l'excellence sportive et culturelle.

Bons jeux! Bonnes célébrations! Bonne chance!

Athletes, artists, Francophones and Francophiles from around the world, welcome to the IV Games of La Francophonie!

Canada is proud to welcome this international event that combines sport and culture and celebrates the determination of our athletes and the talent of our artists.

As Secretary of State (Amateur Sport), I heartily congratulate the organizers of these great Games, who have worked tirelessly to make this grand encounter a memorable success.

Many thanks to the numerous volunteers who help make the Ottawa-Hull region resound with the excitement of cultural and athletic excellence for 10 days.

Enjoy the Games! Enjoy the celebrations! Good luck, everyone!

OTTAWA 2001

Denis Coderre

Canada